
可互通資料範圍

電子健康紀錄互通系統
成功登記電子健康紀錄互通系統（醫健通）後，你便可向個別已登記加入醫健通的醫護提供者1

給予互通同意2，讓其轄下的醫護專業人員，透過醫健通互通及取覽你以下9種可互通範圍內的

電子健康紀錄，為你提供更適切的醫護服務。 

電子健康紀錄可互通資料範圍

個人資料

敏感及藥物
不良反應

診斷、手術及
其他醫療程序、
藥物

住院、到診及
預約資料

臨床摘要
出生及防疫
接種紀錄

化驗及
放射報告

其他
檢查報告

醫療轉介資料

個別醫護提供者上載可互通資料至醫健通的進度會視乎其電腦化及病歷

數據標準化的程度而有所不同。如需了解個別醫護提供者互通資料的詳情，

請聯絡有關醫護提供者或瀏覽醫健通網頁。

1 指公、私營界別提供醫護服務並已參與醫健通之機構（例如：醫院、診所、社福機構及安老院舍等）

2 醫院管理局（醫管局）及衞生署除外。當你加入醫健通後，即代表你同時向醫管局和衞生署給予互通同意

給予互通同意短片

為你提供終身、更全面、適時與準確的電子健康紀錄
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Scope of Sharable Data

Electronic Health Record Sharing System
Upon successful registration with the Electronic Health Record Sharing System (eHRSS), you can give 
sharing consent1 to individual participating healthcare providers (HCPs)2, allowing their healthcare 
professionals to share and access your electronic health records (eHRs) of the following 9 types within 
the sharable scope for providing more suitable healthcare services to you.

Scope of eHR Sharable Data
Personal Identification and 

Demographic Data

Allergies and 
Adverse Drug Reactions

Diagnosis, 
Procedures and 
Medication

Encounters/ 
Appointments

Clinical Note/
Summary

Birth and
Immunisation Records

Laboratory and
Radiology Reports

Other Investigation
Reports

Healthcare Referrals

The progress of uploading eHR sharable data by individual HCPs may vary subject to 
their level of computerisation and data standardisation of medical records. For details 
of data types shared by individual HCPs, please approach the HCP concerned or visit 
the eHRSS website.

1  Except the Hospital Authority (HA) and the Department of Health (DH).  After joining eHRSS, you are taken to have given 
sharing consent to HA and DH

2 Refer to eHRSS participating healthcare providing organisations in the public and private sectors (e.g. hospitals, clinics, 
social welfare organisations, elderly homes etc.) 

Short Video on 
Giving Sharing

Consent

Lifelong, More Comprehensive, Timely and Accurate Electronic Health Records for You
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